
Referat fra Generalforsamlingen afholdt i kulturhuset onsdag d. 22/9 2021. 

1. Valg af dirigent: 
Forslag: Keld Petersen – valgt uden modkandidat. 
Kunne konstatere at Generalforsamlingen var lovlig da den var offentliggjort på 
hjemmesiden samt i Lokalavisen Nyborg i rette tid. 

 
2. Formandens beretning: 

Kan læses på hjemmesiden – godkendt uden kommentarer. 
 

3. Regnskab: 
Kan ses på hjemmesiden – generelt viser det et flot overskud i omegnen af 210,000, - 
 

4. Indkomne forslag: 
Der var ikke kommet nogle forslag. 
 

5. Valg af bestyrelse:  
På valg var Gunni Holm og Flemming B. Larsen – derudover stillede Kenneth Grønqvist 
ligeledes op til bestyrelsen. 
Stemmerne fordelte sig således: (15 stemmeberettigede) 
Flemming B. Larsen 14 stemmer 
Kenneth Grønqvist  11 stemmer 
Gunni Holm 3 stemmer 
Bestyrelsen vil gerne takke Gunni for indsatsen igennem årene. 

 
6. Valg af suppleanter: 

Valgt som suppleanter blev 
Michael Frederiksen 
Frank Toft 

 
7. Valg af revisorer og suppleanter: 

Poul Henriksen 
Ebbe Skov 
Suppleanter: 
Henrik Vestergaard – Kirsten Pedersen 



 
 

8. Fastsættelse af telefon- og befordringsgodtgørelse for 2021: 
Formand og kasserer 5,- kr. pr. medlem 
Bestyrelsen fri TV – Yousee giver internet til hele Bestyrelsen 
Dermed er vi tæt på at være Danmarks billigste bestyrelse. 
 

9. Evt: (Intet kan besluttes!) 
Sp: Hvilken forskel er der på Grund & Mellempakkerne? 
Der er flere programmer i mellempakken (10 kanaler). 
I 2022 ryger TV2 News og 3Puls ned i grundpakken – de bliver erstattet af 3 
børneprogrammer i mellempakken?! 
C More ryger ud og Paramount kommer ind i fuldpakken – der kommer ændring i hvor 
mange point de forskellige kanaler vil koste i bland selv universet (jo mere populær – jo 
flere point vil en kanal koste) 
 
SP: Hvad forventer foreningen med udbygningen ved Kertemindevej? 
Faktisk ingenting – det kan hurtigt løbe op i flere hundrede tusinde at etablere kabler uden 
at vi reelt har nogen kunder i området – og fiber kan jo lægges ned gratis da pengene 
kommer fra EL Fonden – dette gør at det bliver umuligt at konkurrere med fibernet da en 
evt. tilslutning her vil være stort set gratis. 
 
 
    PBV 
    Sekretær Henrik Berggreen
  


